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Organ 

Sammanträdesdatum 

Sambiblioteket, 18:00 

Ingemar Wiklander 
Olle Löfgren, Vice ordförande 
Erling Borg Solumshamns tomtägarförening 
Eva Myrhage Rö folkesthus och byalagsförening 
Hanna Viklund LRF 
Anders Bergqvist Landsbygds lots 
Marie-ann Sundström Jannevängmansällskapet 
Henrik Petre Härnösands kommun 
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Eva Myrhage Rö folketshus och byalagsförening 

Inga övriga närvarande 

Olle Löfgren 

Henrik Petre 

Henrik Petre 

Olle Löfgren 

ANSLAG/BEVIS 
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� Härnösands 
� kommun 

PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum 

2024-05-07 

Kommunstyrelseförvaltningen 

§8.1 Dnr: KS- 2023-000203 

Hemsö IF 

Beredningsgruppens förslag till beslut 

Beredningsgruppen föreslår Landsbygdsrådet besluta att godkänna 
föreningens projektansökan. 

Projektet f'ar 190 poäng och godkänns enligt urvalskriterierna för 
landsbygdsmedel. 

Landsbygdsrådets beslut 

Landsbygdsrådet beslutar att godkänna ansökan med förbehåll om att: 

1. Berörda markägare har godkänt ledens dragning inklusive markering 
och eventuella spänger, broar och informationsskyltar. 

2. Markering och information ska följa Härnösands kommuns 
friluftsprogram och det nationella ramverket för vandringsleder. 

Yttranden 

Inga yttrande. 

Yrkanden 

Henrik Petre yrkar på att beslutet kommer med förbehåll om att utveckling 
av vandringsleder ska utföras utifrån Härnösands kommuns friluftsprogram 
och det nationella ramverket för vandringsleder. 

Olle Löfgren yrkar på att berörda markägare ska godkänna dragningen av 
vandringsleden. 

Votering och utfall 

Ingen votering. 

Reservation 

Ingen reservation. 

Jäv 

Inget jäv förekommer 

Avståenden 

Inga avståenden. 
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� Härnösands 
LIJ kommun 
Kommunstyrelseförvaltningen 

§8.2 Dnr: KS- 2023-000203 

Ramviks folketshus 

Beredningsgruppens förslag till beslut 

PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum 

2024-05-07 

Beredningsgruppen föreslår landsbygdsrådet att inte godkänna 
projektansökan 
Projektet fick 50 poäng enligt urvalskriterierna för landsbygdmedel. 

Landsbygdsrådets beslut 

Landsbygdsrådet beslutar att inte godkänna ansökan. 

Yttranden 

Olle Löfgren anser att kontakt ska tas med föreningen för att coacha hur de 
kan skriva en ansökan som skapar utveckling för platsen. 

Yrkanden 

Inga yrkanden 

Votering och utfall 

Ingen votering. 

Reservation 

Ingen reservation. 

Jäv 

Inget jäv förekommer. 

Avståenden 

Inga avståenden. 

Protokollsanteckning 

Ingen protokollsanteckning. 

Bakgrund 

Ramviks folketshus har sökt medel föra att renovera ett golv och köpa 
picknickbord för utomhusbruk. 

Sida 

7(13) 



Pi Härnösands 
[1J kommun 

Kommunstyrelseförvaltningen 

§8.4 Dnr: KS- 2023-000203 

Höga Kusten vildmark 

Beredningsgruppens förslag till beslut 

PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum 

2024-05-07 

Beredningsgruppen föreslår landsbygdsrådet besluta att godkänna 
projektansökan. 
Projektet f'ar 280 poäng enligt urvalskriterierna för landsbygdmedel. 

Landsbygdsrådets beslut 

Landsbygdsrådet beslutar att godkänna ansökan med förbehåll om att: 
1 .  Berörda markägare har godkänt ledens dragning inklusive markering 

och eventuella spänger, broar och informationsskyltar. 
2. Markering och information ska följa Härnösands kommuns 

friluftsprogram och det nationella ramverket för vandringsleder. 

Yttranden 

Yrkanden 

Henrik Petre yrkar på att beslutet kommer med förbehåll om att utveckling 
av vandringsleder ska utföras utifrån Härnösands kommuns friluftsprogram 
och det nationella ramverket för vandringsleder. 
Olle Löfgren yrkar på att berörda markägare ska godkänna dragningen av 
vandringsleden 

Votering och utfall 

Ingen votering. 

Reservation 

Ingen reservation. 

Jäv 

Inget jäv förekommer. 

Avståenden 

Inga avståenden. 

Protokollsanteckning 

Ingen protokollsanteckning. 
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� Härnösands 
� kommun 

PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum 

2024-05-07 

Kommunstyrelseförvaltningen 

Justerandes sign 

§8.5 Dnr: KS- 2023-000203 

Intresseföreningen Härnö Lotsplats 

Beredningsgruppens förslag till beslut 

Beredningsgruppen föreslår Landsbygdsrådet besluta att inte godkänna 
projektansökan. 
Projektet når upp till 150 poäng enligt urvalskriterierna för landsbygdsmedel. 

Landsbygdsrådets beslut 

Landsbygdsrådet beslutar att godkänna ansökan. Landsbygdsrådet ansåg att 
ansökan ska tilldelas en högre poängsumma kopplat till kulturutveckling och 
tillgänglighet vilket ger projektet en poängsumma på 190. 
Beslutet förbehålls med att: 
Godkännande från markägaren fortifikationsverket finns. 

Yttranden 

Inga yttranden. 

Yrkanden 

Olle Löfgren yrkar på att godkänna ansökan med anledning av ändringen av 
tilldelade poäng kopplat den ökade tillgängligheten och kulturutvecklingen 
kopplat till platsen och platsens historia. 

Votering och utfall 

Ingen votering. 

Reservation 

Ingen reservation. 

Jäv 

Inget jäv förekommer. 

Avståenden 

Inga avståenden. 

Protokollsanteckning 

Ingen protokollsanteckning 
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� Härnösands 
LIJ kommun 
Kommunstyrelseförvaltningen 

PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum 

2024-05-07 

§9 Beslut om föredelning direkt/medfinansiering för andra sökomgång 
Inget beslut togs om fördelning. 

§ 10 Nästa råd 
Nästa råd blir i september. Exakt tag skickas ut innan slutet på Maj. 

§ 11  Övriga frågor 
Diskussion om vandringsled längs med gamla järnvägen. Henrik visade 
presentation om vandringsled från Älandsbro till Utansjö som en LIA 
(Lärande arbete) gjorde åt utvecklingsenheten under hösten 2023. 

Mötet avslutas 
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Justerare 

Olle Löfgren 
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